



February 26th, 2026

**NOTICE OF PUBLIC HEARING
REGARDING THE 2026 FINANCIAL PLAN**

PUBLIC NOTICE is hereby given pursuant to section 162(2) of *The Municipal Act* that Council of The Town of Ste. Anne intends to present its 2026 Financial Plan at a public hearing in the Council Chambers of the Town of Ste. Anne Office at 14 Centrale Avenue, Ste. Anne, on Wednesday March 25th, 2026 at 4:45 pm.

The 2026 Financial Plan presentation agenda will include a review of the Town's 2026 operating budgets and capital budgets.

Council will hear any person who wishes to make a representation, ask questions or register an objection to the proposed financial plan. A copy of the Council's 2026 Financial Plan for the Town of Ste. Anne will be available for in-person review at the Town Office, during regular office hours of 8:00 AM to 4:30 PM, or on the Town's website at www.steannemb.ca.

Marc Darker
Chief Administrative Officer
Town of Ste. Anne

Le 26 février 2026

**AUDIENCE PUBLIQUE
PAR RAPPORT AU PLAN FINANCIER 2025**

AVIS PUBLIC est par la présente donner conformément au paragraphe 162(2) de la Loi sur les municipalités que le Conseil de la Ville de Ste. Anne à l'intention de présenter son plan financier 2026 à une audience publique dans la salle du Conseil de la Ville de Ste. Anne, 14, avenue Centrale, Ste. Anne, le mercredi 25 mars 2026 à 16h45.

L'ordre du jour de la présentation du plan financier 2026 comprendra un examen du budget de fonctionnement et du budget des immobilisations 2026 de la Ville.

Le Conseil entendra toute personne qui souhaite faire une représentation, poser des questions or enregistrer une objection au plan financier. Une copie du plan financier 2026 de la Ville sera disponible pour examen en personne au bureau de la Ville, pendant les heures normales de bureau de 8h à 16h30, ou sur le site Web de la Ville à www.steannemb.ca.

Marc Darker
Directeur général
Ville de Sainte-Anne